التاريخ: 2025/08/22

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

يسر الوطنيه لمنتجات الألمنيوم ش.م.ع.ع (الشركة) إفادة المساهمين الكرام بقائمة المترشحين لعضوية مجلس الادارة مع نبذة تعريفية بالمترشحين . علما بأن إنتخاب وتعيين الأعضاء سيخضع لموافقة الجمعية العامة العادية للمساهمين والجهات الرقابية.

المؤهلات الاكاديمية والخبرة العملية	اسم المترشح	الرقم
عمل كأختصاصي أول في الحوكمة وادارة المخاطر والامتثال لدى الشركة العمانية لاستثمارات الغذاء، وكذلك كأستشاري الحوكمة وادارة المخاطر والامتثال التنظيمي والتدقيق الداخلي واستمرارية الاعمال لدى شركة KPMG. وحاصل على بكالوريوس ادارة الاعمال الدولية من جامعة برونيل (المملكة المتحدة).	فراس ناصر هلال الحارثي	1
المؤهل:- حاصل على ماجستير إدارة الاعمال من جامعة هال المملكة المتحدة وكذلك بكالوريوس إدارة أعمال من جامعة أركساس الولايات المتحدة الامريكية. الخبرة العملية:- مدير أول مبيعات و التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر شركة المها لتسويق المنتجات النفطية	صلاح عبدالله سلطان الشامسي	2
خبير استثماري يتمتع بخبرة تزيد عن 25 عاماً في الادارة العليا في شركات الاستثمار وخدمات الاستثمار قاد صفقات استثمارية شملت البحث عن الصفقات والتقيمات المالية ، والعناية الواجبة ، وعمليات الاستحواذ والتخارج في شركات خاصة وعامة مدرجة في بورصة مسقط. ويتميز بنهج عملي في تطوير الشركات الناشئة وفرص النمو مع التركيز المستمر على وضع وتنفيذ الخطط الاستراتيجية في مختلف القطاعات يتمتع بخبرة واسعة في ادارة شؤون الحوكمة ، حيث كان عضو في مجالس الادارة واللجان وتواصل مع اعضاء مجلس الادارة واللجان وتواصل مع اعضاء مجلس الادارة ، وتراس مختلف أنواع اللجان .	حسن صادق حسن عبدوانی	3





Date: 22/08/2025

List of candidates for membership of the Board of Directors

NATIONAL ALUMINIUM PRODUCTS SAOG (the company) is pleased to inform the market and valued shareholders of the list of candidates for membership of the Board of Directors with an introduction to the candidates. Note that the election and appointment of members will be subject to the approval of the ordinary general meeting of shareholders and regulatory authorities.

No	Candidate Name	Experince and Qualification
1	فراس ناصر هلال الحارثي	He worked as a senior specialist in governance, risk management, and compliance at Oman Food Investment Company, and as a consultant in governance, risk management, regulatory compliance, internal audit, and business continuity at KPMG. He holds a Bachelor's degree in International Business Administration from Brunel University (UK).
2	صلاح عبدائله سلطان الشامسي	Qualifications: Master of Business Administration from the University of Hull, UK, and a Bachelor of Business Administration from the University of Arkansas, USA. Working Experience: Senior Sales, Strategic Planning, and Risk Management Manager, Al Maha Petroleum Products Marketing Company
3	حسن صادق حسن عبدوانی	An investment expert with over 25 years of senior management experience in investment companies and investment services, he has led investment transactions including deal sourcing, financial valuations, due diligence, acquisitions, and divestments in private and public companies listed on the Muscat Stock Exchange. He is characterized by a practical approach to developing emerging companies and growth opportunities, with a continuous focus on developing and implementing strategic plans across various sectors. He has extensive experience in managing governance matters, having served on boards and committees, interacted with board members, and chaired various committees.



